
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 30.03.22 kl. 19.00 - 21.00 
 

Fremmødte: René, Majbrit, Conni, Michael P., Keld, Ole, Mette, Sanne, 

Michael J., Bitten og Morten. 

1. Siden sidst 

10 minutter 
Formål: Vidensdeling 

- Skolefest 

Forberedelserne er i fuld gang og skolefesten 

afholdes d. 7. april kl. 18:00 – 22:00 

- Personalesituation 

Der er blevet ansat to nye lærer. En mand på 28 

år og en kvinde på 24 år. De starter op d. 1/8 

2022. 

- Andet 

Jette er valgt som ny TR for lærerne 

Henriette er genvalgt som TR for pædagogerne 

Mette er blevet valgt som AMR 

Michael og Rene har været til dialogmøde med 

det politiske børne- og ungeudvalg fra byrådet.  

2. Skrivelse til det 
politiske udvalg  

10 minutter 

Formål: Vidensdeling og godkendelse 
 

Se bilag med forslag.  
Kan vi støtte op om en fællesskrivelse til det 

politiske udvalg om at de frivillige test bliver 

”frivillige”? 

Der er fuld opbakning i skolebestyrelsen til den fælles 

skrivelse! 
3. Status kommende SB 

valg 
30 minutter 

 

Formål: Vidensdeling og lave aftaler 

 
- Status på mulige kandidater 

Forslag skrevet ned 
- Hvor langt er vi med tekst/video til Morten 

H. 
Skolebestyrelsen sender video eller 

tekst+billede til Morten inden tirsdag d. 5. april., 

og så sørger han for ”markedsføringsdelen” 
- Hvad kan vi gøre for at få nogle til at stille 

op. 
PR på facebook, aula og hjemmeside. 

- Skal der laves et skriv fra bestyrelsen, som 
skal sendes ud? 

Skriv udfærdiget og klar til at sende ud. 



 

- Andre ideer? 

  
LILLE PAUSE Kontoret sørger for kage 

4. Næste skoleår   

40 minutter 

  

Formål: Vidensdeling og lave aftaler 

a) Skal vi afkorte skoledagen for 0. – 3. 

klasse? Måske en mulighed – se bilag 

Der er opbakning i skolebestyrelsen til at afkorte 

skoledagen for 0. – 3. klasse. Skoleledelsen 

udarbejder en plan for denne mulighed. 

b) Søgt hjælp til fagligt løft i matematik (De 

stærke) og til løft af læsning. Begge dele er 

bevilliget. 

STÆRKT! 

c) Traditionsdage, emneuger og andet. 

Der kommer en plan fra kontoret, så både 

placering og emne er på plads inden skoleårets 

start. 

Skolen planlægger at ansatte en læreruddannet 

konsulent, der kan arbejde med porøse elever.  

6. Punkter til næste 

møde 

Beredskabsplaner, mobiler/samværsregler, 

færdsel. 

Politik i forhold til transkønnede børn – er det 

noget vi skal have? 

 Eventuelt Drøftelse af indeklima 

 

 

 

 

 

 

Mvh. 

Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

Underskrifter: 
 
 



 

 

Rene Toft Kristiansen: ____________________________________________ 
 

Mette Faudel Dall:________________________________________________ 
 

Ole Rasmussen: _________________________________________________ 
 

Bitten Petz: _____________________________________________________ 

 
Michael Jessen: __________________________________________________ 

 
Kristian Refsgaard: _______________________________________________ 

 
Sanne Æ. Lundgreen: _____________________________________________ 

 
Michael Petersen: ________________________________________________ 

 
Majbrit Osmundsen: ______________________________________________ 

 
Morten Hoff: ____________________________________________________ 

 
Annika Hinrup: __________________________________________________ 

 

Conni Jessen: ___________________________________________________ 
 
 

 


